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Kommunala rådet för funktionsrättsfrågor 

2023-03-02 kl 08.00-09.45 

Plats Sottern 

Deltagare Siw Lunander, ordförande 
Ann-Christine Appelqvist,2.e vice 

ordförande 

Helena Rolandsdotter Blomberg, 

verksamhetschef 

Marianne Christiansen, 

samhällsbyggnadschef (p 3) 

Kristina Martinsson, sekreterare 

Astma- och Allergiföreningen i 
Närke: Siv Pettersson 

Reumatikerförbundet: Malin 

Bäck 

Hörselskadades riksförbund: 

Mikael Jönsson 

FUB: K-G Andersson 

Neuroförbundet: Anders 

Axelsson 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande presenterar sig för rådet. Kontroll av närvaro. Malin Bäck utses 

tillsammans med ordföranden justera protokollet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns med tillägget av punkten övriga frågor. 

3. Information från Marianne Christiansen 

Marianne informerar om den nya närtrafiken i Örebro län. Närtrafiken är ett 

alternativ när avståndet mellan en bostadsadress och dess närmaste hållplats är 

över 1 kilometer, eller när trafikutbudet vid närmaste busshållplats är begränsat 

och trafikeras av färre än 10 avgångar i vardera riktningen. En enkelbiljett kostar 

47 kr. Det finns information på Länstrafikens hemsida. 

Marianne får frågan om närtrafiken gäller i centrala Hallsberg och det gör den 

inte. 
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Detaljplaner 

Alla pågående planer finns på Hallsbergs kommuns hemsida. 

Det frågas om ventilationen och det är inget som skrivs in i detaljplanen utan det 

är en dialog i bygglovsprocessen. 

Det framkommer att rådet anser att rådet ska vara med tidigt för att granska 

planer och komma med förslag för att kunna påverka. 

Det beslutas att kommunens fastighetschef ska bjudas in till nästa möte. 

Rådet vill att förvaltningschefen för Social- och arbetsmarknadsförvaltningen ska   

gå igenom kommunens regelverk avseende rådet för funktionsrättsfrågor (förut 

handikapprådet). 

4. Genomgång av föregående protokoll – kvarstående frågor 

Inga kvarstående frågor. 

5. Information från förvaltningen 

Blomsterängen 

Helena Blomberg informerar om att Hallsbergs kommun får nyckeln till vård- och 

omsorgsboendet, Blomsterängen den 1 april. Det är många som ska flyttas och 

alla ska enligt plan vara inflyttade i juni. 

Rådet tar upp att flytten kommer att bli besvärlig för de boende som lider av 

demens och undrar om det finns någon planering för detta. Denna fråga lämnas 

vidare till Jaana Jansson, förvaltningschef för Social- och 

arbetsmarknadsförvaltningen. 

Det framkommer också en fråga om det finns en brandberedskap. Clary Starck, 

verksamhetschef, Social- och arbetsmarknadsförvaltningen ska bjudas in till nästa 

möte för att informera. 

Semestervikarier 

Rekryteringen pågår men hittills har det varit få sökande. Målsättningen är att det 

till största delen ska vara klart i slutet av mars med rekryteringen. 

Rådet vill också veta hur personalfrågan hanteras då de läst i tidningen om att 

personalen inte mår bra. Clary Starck, verksamhetschef, Social- och 

arbetsmarknadsförvaltningen ska bjudas in till nästa möte för att informera. 

6. Information från politiken 

Ingen information. 

7. Inkomna frågor 

Vedeldning förkommer ofta och alla bryr sig inte om vad man eldar med för ved. 

Finns det möjlighet att det blir tydligare på Hallsbergs kommuns hemsida. Astma- 

och allergiföreningen i Närke kommer att kontakta kommunens kommunikatörer. 
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8. Övriga frågor/laget runt 

Det finns ett önskemål om att kommunen ska arrangera en tillgänglighetsdag. 

Rådet anser att det finns brister i handikapprogrammet i kommunen om man 

jämför med andra kommuner. Helena Blomberg informerar att Jaana Jansson, 

förvaltningschef för Social- och arbetsmarknadsförvaltningen har fått uppdraget 

att revidera programmet 
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